
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ O. Štefku, M. R. Štefánika 432, Varín Zasadnutie Rady školy sa uskutočnilo dňa 22.11.2018 o 16:00 v budove ZŠ. Zúčastnilo sa 8  členov RŠ:  
 Ľubomír Sečkár, predseda Rady školy 
 PaedDr. Katarína Šutaková,, podpredseda Rady školy 
 PaedDr. Tomáš Bublík, zástupca za pedagogických zamestnancov ZŠ 
 Bc. Katarína Šušoliaková, zástupca za  pedagogických  zamestnancov  MŠ 
 Darina Ťažká, zástupca za nepedagogických zamestnancov ZŠ a MŠ 
 Ing. Mgr. František Pekara , zástupca za zriaďovateľa 
 Ing. Mária Hliníková, zástupca za rodičov ZŠ 
 Mária Mikulová, zástupca za rodičov MŠ neprítomní:  
 Miroslav Williger, zástupca za zriaďovateľa (ospravedlnený) 
 Ing. Gabriela Kalašová, zástupca za rodičov ZŠ (ospravedlnená) 
 JUDr. Zuzana Kucková, zástupca za rodičov ZŠ (ospravedlnená) 
 Bc. Mária Melišová, zástupkyňa RŠ pre MŠ (pozvaná, ospravedlnená) pozvaní:  
 PaedDr. Monika Filová, riaditeľka ZŠ s MŠ O. Štefku vo Varíne  PROGRAM ZASADNUTIA: 1. Otvorenie. 2. Schválenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice. 3. Schválenie štatútu rady školy. 4. Za základnú školu predkladá riaditeľka ZŠ s MŠ Ondreja Štefku: a) učebné plány v šk. roku 2018/2019, b) Školský vzdelávací program, c) Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach. 5. Za materskú školu predkladá zástupkyňa pre materskú školu: a) Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach MŠ za šk. rok 2017/2018, b) Školský vzdelávací program MŠ s názvom „Svet ako farebný kvet“. 6. Rôzne  7. Záver 



1. Otvorenie Pán predseda, Ľubomír Sečkár, otvoril zasadnutie, privítal všetkých zúčastnených a oboznámil s nasledovným programom.   2. Schválenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice Za zapisovateľku bola oslovená  pani Bc. Katarína Šušoliaková a za overovateľku pani PaedDr. Katarína Šutaková. Funkciu prijali obidve členky Rady školy, ostatní prítomní nemali námietky.    3. Schválenie štatútu rady školy Všetci členovia Rady školy mali možnosť si vopred preštudovať Štatút rady školy, ktorý už vypracovaný poskytol mailom pán predseda, Ľubomír Sečkár. K jeho obsahu nemali členovia žiadne námietky. Diskusia prebehla k nasledujúcim bodom, na ktoré pani PaedDr. Katarína Šutáková odpovedala.  Diskusia: Čl.7 ods.2:  - Vylúčenie člena rady školy pre neúčasť na troch po sebe idúcich zasadnutiach. Záver: vylúčenie bude prebiehať v plnej kompetencii tej voliacej zložky, ktorá daného člena zvolila do Rady školy. Predseda oznámi zložke, ktorú daný člen zastupuje, o jeho neúčasti. Ak daná zložka nebude mať námietky, že z rôznych dôvodov nebol člen na 3 po sebe idúcich zasadnutiach prítomný, môže naďalej ostať členom Rady školy.   - Pozastavenie členstva v Rade školy z dôvodu kandidatúry za riaditeľa Základnej školy s materskou školou vo Varíne.  Záver: V čase chystajúcich sa a prebiehajúcich volieb, bude členovi jeho členstvo pozastavené do tej doby, kým voľby neprebehnú. V čase pozastavenia členstva bude členstvo doplnené kooptovaním, resp. delegovaním za príslušnú zložku. Ak sa člen stane riaditeľom, prípadne zamestnancom Základnej školy s materskou školou vo Varíne, jeho členstvo bude zrušené a bude za neho volený nový kandidát.    UZNESENIE č. 2/2018 Zo zasadnutia rady školy pri Základnej škole s materskou školou Ondreja Štefku, M. R. Štefánika 432, Varín, konaného dňa 22.11.2018 k bodu Štatút rady školy   



Rada školy pri Základnej škole s materskou školou Ondreja Štefku, M. R. Štefánika 432, Varín schvaľuje Štatút rady školy pri Základnej škole s materskou školou Ondreja Štefku, M. R. Štefánika 432, Varín.  Hlasovanie:  za: 8 (Ľubomír Sečkár, Katarína Šutáková, Tomáš Bublík, Katarína Šušoliaková, Darina Ťažká, František Pekara, Mária Hliníková, Mária Mikulová) proti: 0 zdržal sa: 0  4. Za základnú školu: Pani riaditeľka, PaedDr. Monika Filová, oboznámila  prítomných a) s učebnými plánmi na školský rok 2018/2019 b) školským vzdelávacím programom c) a správou o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach, za rok 2016/2017.  Všetky predložené informácie sú zverejnené na webovom sídle Základnej školy s materskou školou vo Varíne, k nahliadnutiu.   UZNESENIE č.3/2018 Zo zasadnutia rady školy pri Základnej škole s materskou školou Ondreja Štefku, M. R. Štefánika 432, Varín, konaného dňa 22.11.2018 k bodu Školský vzdelávací program  Rada školy pri Základnej škole s materskou školou Ondreja Štefku, M. R. Štefánika 432, Varín berie na vedomie Učebné plány a Školský vzdelávací program Základnej školy s materskou školou Ondreja Štefku, M. R. Štefánika 432, Varín v školskom roku 2018/ 2019  Hlasovanie:  za: 8 (Ľubomír Sečkár, Katarína Šutáková, Tomáš Bublík, Katarína Šušoliaková, Darina Ťažká, František Pekara, Mária Hliníková, Mária Mikulová) proti: 0 zdržal sa: 0  



Podľa § 5 ods. 7 písm. f) zákona č. 596/2003 Z. z. riaditeľ školy predkladá zriaďovateľovi na schválenie a rade školy na vyjadrenie Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach  UZNESENIE č. 4/2018 Zo zasadnutia rady školy pri Základnej škole s materskou školou Ondreja Štefku, M. R. Štefánika 432, Varín, konaného dňa 22.11.2018 k bodu Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach  Rada školy pri Základnej škole s materskou školou Ondreja Štefku, M. R. Štefánika 432, Varín berie na vedomie Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 2017/2018  Hlasovanie:  za: 8 (Ľubomír Sečkár, Katarína Šutáková, Tomáš Bublík, Katarína Šušoliaková, Darina Ťažká, František Pekara, Mária Hliníková, Mária Mikulová) proti: 0 zdržal sa: 0  5. Za materskú školu    Pani učiteľka materskej školy, Bc. Katarína Šušoliaková, v zastúpení za pani zástupkyňu riaditeľky školy za materskú školu, Bc. Máriu Melišovú, predložila: a) Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach materskej školy za šk. rok 2017/2018,   UZNESENIE č. 5/2018 Zo zasadnutia rady školy pri Základnej škole s materskou školou Ondreja Štefku, M. R. Štefánika 432, Varín, konaného dňa 22.11.2018 k bodu Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti materskej školy, jej výsledkoch a podmienkach  Rada školy pri Základnej škole s materskou školou Ondreja Štefku, M. R. Štefánika 432, Varín berie na vedomie Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti materskej školy, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 2017/2018   



Hlasovanie:  za: 8 (Ľubomír Sečkár, Katarína Šutáková, Tomáš Bublík, Katarína Šušoliaková, Darina Ťažká, František Pekara, Mária Hliníková, Mária Mikulová) proti: 0 zdržal sa: 0  b) Školský vzdelávací program MŠ s názvom „Svet ako farebný kvet“. Prítomní boli informovaní o jeho doplneniach a zmenách, vypracovaných učebných osnovách.   UZNESENIE č. 6/2018 Zo zasadnutia rady školy pri Základnej škole s materskou školou Ondreja Štefku, M. R. Štefánika 432, Varín, konaného dňa 22.11.2018 k bodu Školský vzdelávací program „Svet ako farebný kvet“ pre materskú školu vo Varíne.  Rada školy pri Základnej škole s materskou školou Ondreja Štefku, M. R. Štefánika 432, Varín berie na vedomie Školský vzdelávací program Materskej školy, M. R. Štefánika 432, Varín v školskom roku 2018/ 2019   Hlasovanie:  za: 8 (Ľubomír Sečkár, Katarína Šutáková, Tomáš Bublík, Katarína Šušoliaková, Darina Ťažká, František Pekara, Mária Hliníková, Mária Mikulová) proti: 0 zdržal sa: 0  6. Rôzne Pán predseda, Ľubomír Sečkár, upozornil prítomných na rozpočet ZŠ s MŠ Ondreja Štefku, ktorý je zverejnený na webovom sídle obce Varín. Pani riaditeľka vyjadrila súhlas so zverejneným rozpočtom ZŠ s MŠ. Rada školy k rozpočtu pripomienky nemala.  UZNESENIE č. 7/2018 Zo zasadnutia rady školy pri Základnej škole s materskou školou Ondreja Štefku, M. R. Štefánika 432, Varín, konaného dňa 22.11.2018 k bodu Rozpočet ZŠ s MŠ Ondreja Štefku na rok 2019.  



Rada školy pri Základnej škole s materskou školou Ondreja Štefku, M. R. Štefánika 432, Varín berie na vedomie rozpočet Základnej školy s materskou školou Ondreja Štefku na rok 2019. Hlasovanie:  za: 8 (Ľubomír Sečkár, Katarína Šutáková, Tomáš Bublík, Katarína Šušoliaková, Darina Ťažká, František Pekara, Mária Hliníková, Mária Mikulová) proti: 0 zdržal sa: 0  Pani Ing., Mária Hliníková, navrhla tému „stravovania zadarmo“. Pani, PaedDr. Katarína Šutáková oznámila, že spôsob tohto stravovania prešiel v Národnej rade SR druhým čítaním a čaká sa na jeho schválenie, účinnosť by mala byť od 01. 01. 2019. Pani riaditeľka sa vyjadrila, že sa informovali o spôsobe, akým sa bude výdaj stravy realizovať a kontrolovať (čipový systém), ale zároveň bude treba riešiť kapacitnú a personálnu zložku na to, aby sa tento nárast stravníkov zvládol. Taktiež bude treba riešiť deti, ktoré majú zdravotné problémy a potrebujú vyhradenú stravu (napr. celiatici).  7. Záver Na záver sa pán predseda, Ľubomír Sečkár, poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie bolo ukončené.    Zapísala: Bc. Katarína Šušoliaková, 23.11.2018  Overila: PaedDr. Katarína Šuštáková, 26.11.2018          


